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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 46 

Dato: 6. marts 2023  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Merete 

Afbud: 

________________________________________________________________________________ 

Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 45: Referatet blev godkendt. 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse 

1. Status OG generalforsamling: Bjarne informerede at OG afholder Generalforsamling den 

23. maj 2023 i Hjorteparkens fælleshus. Der bliver udsendt dagsorden og dokumenter til de 

involverede grundejerforeningers bestyrelse i forbindelse med generalforsamlingen. Der vil 

blive stillet forslag fra AB2 og SBF, hvor Hjorteparken er medforslagsstiller vedrørende 

hjertestartere i OG`s område. Der findes i alt fysisk 3 hjertestartere i OG´s område, hvoraf 

den ene tilhører Hjorteparken. Forslagene lyder:  

Forslag 5a – 1: Vil OG betale for de 3 Hjertestarter standere samt den årlige drift af disse. 

Hvis JA til forslaget, - så overtager OG de tre hjertestartere og driften af disse 

efterfølgende. 

Forslag 5a – 2: Hvis der bliver stemt NEJ til forslag 1a så stemmes der om forslag 1b, hvor 

OG alene skal overtage driften af de 3 hjertestartere i området. Hvis der stemmes Nej til 

dette falder både forslag 1a og 1b. ---- og alt forbliver som nu. 

Forslag 5b: Rørmosen stiller forslag om at der fra og med regnskabsåret 2023 hvert år 

overføres 100.000 kr. til OG`s vejfond idet hensættelse til vintertjenesten samtidig fjernes.   

 

Man kan læse mere om forslagene som vil blive udsendt sammen med indkaldelsen til 

fællesmøde nr.17. den 15. marts. 

 

2. Status Skjøde: Bjarne har igen bedt AMU/OKF om at rykke Skjøde for 

indreguleringsrapporterne, vedr. emhætter/ventilation for hver enkelt bolig, samt alt det 

andet vi mangler.  Bjarne har desuden foreslået at der bliver fastlagt en data for hvornår vi 

skal have materialet.  

 

3. Status Brunata, herunder forbrugsregnskab 2022. Bjarne informerede at vi stadig ikke 

havde modtaget forbrugsregnskabet for 2022 og havde spurgt til om de manglede nogen 
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oplysninger fra os. Det viste sig, at de manglede antal m2 på fælleshuset, hvilket de nu har 

fået. 

 

4. Status DAB ang. regnskabs -og bestyrelsesmøder / markvandring: Bjarne har talt med 

DAB`s ny afdelingsleder og har forsøgt at få ændret datoen for regnskabs og- 

budgetmøderne i Hjorteparken. Det kunne desværre ikke lade sig gøre møderne ligger 

fast for i år. Markvandringmødet med DAB ligger fast den 12. april kl. kl.13:00 

 

5. Status DAB Bestyrelsesportal: Kun 3 af bestyrelsesmedlemmerne havde fået adgang til 

bestyrelsesportalen på DAB’s hjemmeside. Bjarne har bedt DAB om at rette fejlen så 

alle bestyrelsesmedlemmer inkl. suppleant(er) har adgang til Bestyrelsesportalen. 

 

6. Andet: I forlængelse af spørgeskemaudsendelsen vedr. insekter er det aftalt med Lars S 

og Thorben at de i fællesskab undersøger hvilke ”midler” der bedst vil egne sig til 

bekæmpelse af skægkræ i boliger, hvorefter der vil blive lavet forsøg hos dem  om hvad 

der virker og ikke virker.  

 

7. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. KG præsenterer oplæg til fællesskabet ang. overblik over Hjorteparkens samlede 

energiforbrug samt muligheden for at lave individuelle aftaler om vejledning vedr. 

energibesparelser i egen bolig.: Kjeld fremviste en præsentation for bestyrelsen vedr. 

energiregnskab i de enkelte boliger og i fælleshuset suppleret med egne ideer vedr.  

energibesparelser og energioptimering, der evt. kan arbejdes videre med i 

Hjorteparken. Bestyrelsen blev enige om hvilke plancher der skulle vises til næste 

fællesmøde.  

Kjeld informerede også om, at nu var der indgået en aftale med Vindstød om af aftage 

5.000kwh/år af Hjorteparkens returstrøm. 

 

2. Andet: Merete spurgte på ”Fest og Kultur” gruppens vegne bestyrelsen, hvor stort et 

tilskud de kunne forvente til Hjorteparkens fødselsdag/påskefrokost. Der var enighed 

om et beløb på 3.220kr. 

 

8. Sager til behandling 

1. Drøftelse af plan for opdatering af råderetsregler, herunder nyt møde med DAB: 

Martin har siden sidst sendt et brev med flere bemærkninger/spørgsmål vedr. vores 

råderetskatalog og vil gerne have et fysisk møde med os. Vi blev enige om igen at 

udsætte punktet råderetsregler på fællesmødet og tage endnu et møde med Martin 

samt en ny medarbejder inden det kommer på dagsordenen til et fællesmøde. 

2. Forslag til dagsorden for Fællesmødet den 16. marts. Bjarne udsender dagsordenen 

3. Drøftelse af oplæg til revision af Husorden. Udsat til efter mødet med Martin. 

4. Drøftelse af oplæg til revision af Forretningsorden for Fællesmøder: Udsat 

5. Drøftelse af oplæg til revision af Forretningsorden for Bestyrelsen: Udsat 

6. Udarbejdelse af forslag ang. ud-og indflytnings-procedure boliger: Udsat 
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7. Opdatering af fastlæggelse af nye mødedatoer i 2023, herunder Afdelingsmøde/ 

regnskabsmøde og Afdelingsmøde/budgetmøde samt   

• Fællesmøde nr. 17   15 marts  

• Bestyrelsesmøde nr. 47 12 april 

• Bestyrelsesmøde nr. 48 15 maj 

• OG generalforsamling 23 maj Nyt 

• Afdelingsmøde - Regnskabsmøde  13 juni Nyt (Regnskab 2022) 

• Fællesmøde nr. 18  15 juni Udgår pga. Regnskabsmøde 

• Afdelingsmøde/Budgetmøde 29 august Nyt (Budget 2024 og valg) 

 


